
آرمان ملى: دیدار تیم هاى سپاهان و الاتحاد عربستان 
که قرار بود در ورزشگاه نقش جهان برگزار شود، به دلایل 
غیرورزشى لغو و با بازگشت الاتحاد به عربستان نتیجه این 

دیدار با ابهام مواجه شد.  
  بازى لغو شد

دوشنبه دهم مهرماه قرار بود تیم هاى فوتبال سپاهان ایران 
و الاتحاد عربستان در چارچوب هفته دوم مرحله گروهى 
2023 رقابت هاى لیگ قهرمانان آسیا از ساعت  فصل -2024
19و30 در ورزشگاه نقش جهان اصفهان و با حضور بیش از 60

هزار هوادار مقابل یکدیگر بازى کنند. در شرایطى که بازیکنان 
سپاهان ایران طبق زمان مقرر به زمین آمده و براى این تقابل 
مهم به گرم کردن پرداختند و حتى داوران بازى نیز همین کار 
را انجام دادند اما بازیکنان و کادرفنى الاتحاد عربستان در کمال 
تعجب حاضر به حضور در زمین چمن ورزشگاه نقش جهان 
نشدند و هرچه به زمان شروع بازى نزدیک تر مى شد اخبار 
عجیب ترى به گوش مى رسید. الاتحادى ها به دلایل عجیب 
و غیرفوتبالى در ورزشگاه نقش جهان نسبت به انجام بازى 
مخالفت کردند؛ آن هم درحالى که همه جوانب براى انجام 
این بازى مهم و حساس از سوى ناظران کنفدراسیون فوتبال 
آسیا بررسى شده بود؛ مسئولان AFC و اعضاى الاتحاد هم روز 
قبل از بازى در این ورزشگاه تمرین کرده و همه چیز را تائید 
کرده بودند. با این وجود کاروان الاتحاد فقط 30 دقیقه بعد 
از اینکه قرار بود بازى برگزار شود در عین ناباورى به سرعت 
ورزشگاه نقش جهان را ترك کرد و مستقیما به فرودگاه شهید 
بهشتى اصفهان رفت تا به عربستان برگردد. پس از آن ناظران 
کنفدراسیون فوتبال آسیا ورزشگاه را ترك کردند تا شایعه لغو 
بازى رسمیت بگیرد. سپاهانى ها نیز تنها در ورزشگاه ماندند و 

پس از آن رفته رفته ورزشگاه خالى شد. 
  صحبت مدیرعامل سپاهان

محمدرضا ساکت پس از لغو دومین دیدار آسیایى سپاهان و 
تقابل با الاتحاد، درباره این لغو ناگهانى اظهار کرد: این تیم پس 
از استقبال شایسته اى که به عمل آمد، تمرین خود را در همین 
شرایط و همین طراحى هاى موجود برگزار کرده و از میزبانى 
سپاهان تشکر کردند. وى افزود: شرایط به خوبى پیش مى رفت. 
تمامى برگزارکنندگان، مسئولان انضباطى و امنیتى به خوبى 
سازماندهى کرده بودند. همچنین هواداران پرشور خانم و آقا 

باشگاه فولاد مبارکه سپاهان یک حضور همه جانبه و حماسى 
داشتند. ساکت یادآور شد: سفیر محترم کشور عربستان 
سعودى نیز مهمان ما بود که از ساعت ها قبل میزبان ایشان 
بودیم، ولى در نزدیکى هاى مسابقه مواردى از سوى تیم الاتحاد 
مطالبه و از سوى ناظر بازى مطرح شد که چنین مواردى خارج 
از هدف مسائل ورزشى و برخلاف مسائلى که همه جا مطرح 
است، بود. مدیرعامل سپاهان با بیان اینکه روز قبل این ورزشگاه 
مورد استفاده قرار گرفته و جلسه هماهنگى برگزار شد، تصریح 
کرد: به یکباره دیدیم این تیم اقدام به خروج از ورزشگاه کرده 
و داوران نیز بازى را نیمه کاره اعلام کردند. ما نیز شکایت خود 
از باشگاه الاتحاد را با مستندات به AFC سریعا ارائه خواهیم 
کرد. او از جمعیت زیاد هواداران سپاهان که به ورزشگاه آمده 
بودند، تشکر کرد و گفت: از تماشاگران شایسته و فهیم آقا و 
خانم حاضر در ورزشگاه که با رفتار متین خود موجب آبرومندى 
فوتبال ایران شده، سپاسگزاریم. آن ها برخلاف اینکه نتوانستند 
فوتبال جوانمردانه اى تماشا کنند، ورزشگاه را ترك کردند و 
بابت این رفتار آبرومندانه صمیمانه تشکر مى کنم. ساکت در 
خصوص برگزارى مجدد این دیدار، تاکید کرد: هنوز چیزى به 
ما اعلام نشده است. طبیعى است که ما نیز مستنداتمان را ارائه 

خواهیم کرد. 
AFC واکنش  

روزنامه الشرق الاوسط مدعى شد که بازى سپاهان و الاتحاد 
یا سه بر صفر به سود الاتحاد مى شود یا بازى در زمین بى طرف 
برگزار خواهد شد. این روزنامه عربستانى در گزارش خود 
نوشت که از منابع نزدیک و مطلع آگاه شده است که یا بازى به 
سود الاتحاد مى شود یا اینکه دوباره و این بار در زمین بى طرف 
برگزار خواهد شد. لغو این رقابت با واکنش کنفدراسیون فوتبال 
آسیا (AFC) همراه بود. کنفدراسیون فوتبال آسیا (AFC) در 
خصوص لغو این بازى نوشت: دیدار گروه C لیگ قهرمانان آسیا 
2023 میان سپاهان و الاتحاد که قرار بود دوشنبه شب  24-
در ورزشگاه نقش جهان اصفهان برگزار شود، به خاطر شرایط 
غیرمنتظره و پیش بینى نشده لغو شد. کنفدراسیون فوتبال 
آسیا (AFC) بر تعهد خود نسبت به ضمانت امنیت بازیکنان، 
مقامات برگزارى مسابقه، تماشاگران و همه سهامداران و افراد 
مرتبط تأکید مى کند. این موضوع به کمیته هاى مرتبط ارجاع 

داده مى شود

  نظر کارشناس
دکتر ایمن الرفاعى، رئیس سابق کمیته انضباطى فدراسیون 
فوتبال عربستان، در واکنش به تصمیم باشگاه الاتحاد و لغو 
بازى با سپاهان گفت: کنفدراسیون فوتبال آسیا تصمیم گیرنده 
نهایى است و همه چیز به دست این نهاد است. اگر ثابت شود 
الاتحاد اشتباه کرده است جریمه خواهد شد. اگر جریمه خفیف 
باشد بازى پنج بر صفر به سود سپاهان اعلام و الاتحاد 10 هزار 
دلار جریمه مى شود و البته مى تواند در این رقابت باقى بماند و 
دیگر بازى هایش را انجام دهد. همچنین آرش شکرریز، وکیل 
ورزشى در خصوص دیدار لغو شده سپاهان ایران با الاتحاد 
عربستان اظهار کرد: انجام فعالیت هاى سیاسى چیزى است 
که فیفا آن را منع کرده است، فیفا منعى از بابت نصب تصویر 
رهبران سیاسى کشورها در استادیوم ها ندارد. اما موضوعاتى 
که فیفا در نظر گرفته تبعیض و دخالت هاى سیاسى است. 
وى افزود: در حال حاضر تبعیضى در چهره رهبران سیاسى 
نداریم تمامى پروتکل ها از سوى سپاهان انجام شده بود اما 
حضور پیدانکردن در زمین از سوى تیم الاتحاد عربستان جنبه 
سیاسى داشت، این تیم شب قبل از بازى هنگام تمرین در کنار 
تندیس به تمرین پرداخت. وکیل ورزشى کشور گفت: ترك 
زمین تیم عربستانى بیشتر شبیه یک شوى سیاسى است بر 
همین اساس نتیجه دیدار باید 3 بر صفر به سود سپاهان اعلام 
شود زیرا آنها ترك زمین کرده اند و داور هم در گزارش خود 

شاید دچار اشتباه شده است. 
  حمایت فدراسیون عربستان

فدراسیون فوتبال عربستان در بیانیه اى از تصمیم الاتحاد 
براى ترك زمین برابر سپاهان حمایت کرد. فدراسیون فوتبال 
عربستان نوشت: «آنچه را در دیدار الاتحاد برابر سپاهان که 
قرار بود دوشنبه شب برگزار شود، رخ داد، دنبال کردیم. ما به 
ستایش از تصمیم کنفدراسیون فوتبال آسیا مبنى بر برگزارى 
بازى در شرایط مناسب مى پردازیم. AFC چنین تصمیمى را با 
کمک گزارش هاى نمایندگانش که در ورزشگاه بودند، گرفت.» 
در ادامه بیانیه فدراسیون فوتبال عربستان آمده است: «ما 
حمایت کامل خود را از باشگاه الاتحاد اعلام مى کنیم و همه 
راه هاى قانونى را براى حفظ حقوق این باشگاه در پیش خواهیم 
گرفت.» این در حالى است که فدراسیون فوتبال ایران واکنشى 

در این خصوص نداشت. 
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گفت وگو

  کوتاه
تسنیم: با بسته شدن پرونده حق رشد دو بازیکن پیشین 
تیم فوتبال استقلال، پنجره نقل وانتقالاتى این باشگاه باز شد. 
پنجره نقل وانتقالاتى باشگاه استقلال که به دلیل پرداخت 
نشدن حق رشد مهدى قایدى و محمد محبى به باشگاه 
شاهین بوشهر با رأى فیفا بسته شده بود، با پرداخت مبالغ 
یادشده باز شد. فیفا در نامه اى به باشگاه استقلال از مختومه 
شدن این پرونده و باز شدن پنجره نقل وانتقالات آبى پوشان 
خبر داد. به این ترتیب، استقلال مشکلى براى ثبت قرارداد 

گوستاوو بلانکو مهاجم آرژانتینى خود نخواهد داشت. 
آرمان ملى: به گزارش رسانه رسمى باشگاه پرسپولیس، 
نماینده ایران در دومین هفته از رقابت هاى لیگ قهرمانان 
آسیا، دوشنبه شب گذشته تیم الدحیل را در دوحه با یک 
گل شکست داد و صبح دیروز به ریکاورى در سالن بدنسازى 
هتل محل اقامت خود پرداخت و همچنین برنامه استخر و 
استراحت را در برنامه داشت. کاروان پرسپولیس با سه امتیاز 
شیرین در این رقابت سخت، خود را آماده حضور در مسابقات 
لیگ برتر خواهد کرد. در جدول مرحله گروهى لیگ قهرمانان 
آسیا، پرسپولیس با 3 امتیاز پس از النصر با 6 امتیاز در رده 

دوم قرار دارد. 

بیــن المــلل
ستاره سابق تیم ملى فوتبال ایتالیا بر این باور است که 
عادل تاعرابت بهتر از نیمار است. به گزارش مونت کارلو، ماریلو 
بالوتلى یکى از بهترین و در عین حال جنجالى ترین بازیکنان 
فوتبال ایتالیا در سال هاى اخیر بوده است. بالوتلى که این 

فصل در لیگ ترکیه بازى مى کند اظهار 
نظر جالبى درباره نیمار داشت. 
او گفت: نیمار یک پدیده واقعى 
است. او بازیکن بسیار قوى و 
خوب است اما به نظر من عادل 
تاعرابت بهتر از اوست. از نظر 

من تاعرابت از نظر فنى بهتر 
از نیمار است. 

هانگژو  2023
 سنگ نورد ایران به مدال طلاى بازى هاى 
آسیایى هانگژو رسید. در دهمین روز بازى هاى 
آسیایى هانگژو، رقابت فینال سنگ نوردى در 
بخش سرعت برگزار شد و نماینده ایران به مدال 
طلا رسید. رضا علیپور در فینال با جین بائو لانگ 
از چین به رقابت پرداخت و توانست حریفش را 
شکست دهد. حریف چینى در ابتداى کار افتاد. 
علیپور در رقابت فینال زمان 5. 302 را ثبت کرد و 
حریفش به علت افتادن، موفق به ثبت زمان نشد. 
علیپور پیش از این نمایندگان هنگ کنگ، کره 

جنوبى و اندونزى را از پیش رو برداشت.
 تیم ملى واترپلو ایران در دومین دیدارش 
در دور گروهى بازى هاى آسیایى هانگژو دیروز 
(سه شنبه، 11 مهر) به مصاف تایلند رفت. این 
تیم که روز گذشته در نخستین دیدار خود مقابل 
کره  جنوبى به پیروزى رسیده بود، در مصاف با 
تایلند هم پیروز شد. شاگردان مهدى پنام تاش در 
مجموع چهار کوارتر حریفشان را شکست دادند 
و دومین پیروزى خود را در این دوره از بازى ها 

کسب کردند. 
 دختر قایقران ایران در فینال کایاك 
یک نفره 500 متر بازى هاى آسیایى هانگژو مدال 
برنز را کسب کرد. در دهمین روز بازى هاى آسیایى 
هانگژو و آخرین روز رقابت هاى قایقرانى آب هاى 
آرام، فینال کایاك یک نفره زنان برگزار شد و 
نماینده ایران به مدال برنز رسید. هدیه کاظمى 
در فینال کایاك یک نفره 500 متر زنان با زمان 2
دقیقه و 635 صدم ثانیه سوم شد و به مدال برنز 
رسید. نمایندگان چین و اندونزى به ترتیب اول 

و دوم شدند. 
 رقابت هاى ماده پرتاب دیسک بازى هاى 
آسیایى هانگژو برگزار شد و احسان حدادى و 
حسین رسولى به رقابت با حریفان خود پرداختند. 
در فینال پرتاب دیسک 11 ورزشکار حضور 
داشتند که حسین رسولى در اولین حضورش در 
این بازى ها شگفتى ساز شد و با ثبت رکورد 62و04

متر مدال طلا را به دست آورد. احسان حدادى 
هم در آخرین مسابقه دوران قهرمانى خود با حد 

نصاب61و82 متر به مدال نقره رسید. 
 نایب قهرمان پرتاب دیسک بازى هاى 
آسیایى گفت: چون هنوز مسابقات المپیک 
در پیش است، امیدوار هستم صحبتى با وزیر 
ورزش و جوانان در تهران داشته باشم و همچنین 
رئیس کمیته ملى المپیک، چون مى توانم ورودى 
المپیک را نیز کسب کنم. اگر بتوانم مى ایستم و 
ادامه مى دهم. احسان حدادى پس از کسب مدال 
نقره بازى هاى آسیایى اظهار کرد: مسابقه خوبى 
بود، اما یک مقدار بدشانس بودم. در این چند روزى 
که در چین بودیم از لحاظ کمرى مشکلى نداشتم 
اما قبل از مسابقه درد زیادى داشتم و اگر حتى 
مانند دو روز قبل بود نتیجه بهترى مى گرفتم. با 
تمریناتى که داشتم احساس مى کردم بالاى 64

متر پرتاب داشته باشم. خیلى خوشحالم که مدال 
طلا از ایران بیرون نرفت. فرقى نمى کرد چه کسى 

طلا بگیرد و مهم این بود که براى ایران باشد. 

خارج ازمستطیل سبز

سیلى فوتبال ایران از هنگ کنگ 

تیم ملى فوتبال امید با شکست برابر هنگ کنگ از بازى هاى 
آسیایى هانگژو حذف شد در وهله اول باید گفت ماه گذشته 
از سرى رقابت هاى مقدماتى انتخابى المپیک پاریس که 
در نهایت حذف شدیم، همین تیم هنگ کنگ را 3 بر صفر 
شکست دادیم، آن وقت در فاصله اى که تا این رقابت ها 
داشتیم، کادرفنى تیم ملى هنگ کنگ آنالیز دقیقى از شیوه 
بازى تیم ملى ایران داشته و استراتژى کاملا حساب شده اى 
براى این بازى تعریف و بازیکنان این تیم در زمین پیاده کردند 
تا در نهایت شاهد حذف تیم ملى باشیم. سال 1353 در یک 
بازى غیررسمى تیم دوم ما برابر هنگ کنگ شکست خورد و به 
غیر از این بازى سابقه نداشته به این حریف ببازیم. آن وقت یک 
مشت افراد غیرفنى که در کادرفنى تیم ملى حضور داشتند 
خیلى راحت ما را حذف کردند. این یک شوخى نیست بلکه 
خود خود فاجعه است. فاجعه اى که اصلا نمى توانیم براى آن 
بهانه اى بیاوریم. اینکه بازیکنان پرسپولیس به اردوى تیم شان 
در قطر رفتند و تیم 14 بازیکن داشته و مسائلى از این دست 
به هیچ وجه قابل قبول نیست. 50 تا بازیکن مى شد انتخاب 
کرد و از بین آن ها بهترین نفرات را برگزید. تورنمنت ها و 
اردوهاى مختلف هم برگزار شد و حتى تیم 10 روز در ترکیه 
اردو داشت. بازیکنان بالاى 23 سال مدنظر سرمربى هم با تیم 
رفته اند. نفراتى هم که زیر 23سال بودند در تیم هاى باشگاهى 
لیگ برترى خود بازى مى کنند و برخى از آنها تأثیرگذارى 
دارند. دست کادرفنى کاملا باز بود و همه مى دانند که فوتبال 
ایران همواره در تمامى رده هاى سنى بهتر از هنگ کنگ بوده، 
پس ما به حریفى باختیم که جزو قدرت هاى درجه دو آسیا 
هم نیست. ما نتوانستیم دانش فنى لازم را به بازیکنان درون 
زمین منتقل کنیم و حریف به دقت شیوه بازى تیم ایران را 
شناخته بود. ضعف دانش فنى کادرفنى ما مشخص بود و به 
ناتوانى مربیان تیم امید باختیم. بازیکنان ما از نظر فنى در 
سطح بالایى هستند ولى با ندادن استراتژى درست به آنها، 
حذف را به جاى صعود تجربه کردیم و استفاده درست را از 
بازیکنان مان نداشتیم. اگر به مرحله نیمه نهایى مى رفتیم و 
برابر ژاپن حذف مى شدیم یا در مرحله فینال به کره جنوبى یا 
ازبکستان مى باختیم انتقادات به کادرفنى تا این اندازه زیاد 
نبود ولى جاى کوچک ترین بهانه اى گذاشته نشده است. 
ما به تیمى باختیم که اصلا در رده بندى تیم هاى آسیایى 
رتبه اى ندارد که به حساب بیاید و شگفتى مرحله نیمه نهایى 
را با حذف ایجاد کردیم. سیلى محکمى به گوش ما خورد و 
وقت آن رسیده از خواب غفلت برخیزیم. نه تنها حرف اول را 
در آسیا نمى زنیم که دیگر حرف آخر را هم نمى زنیم. همین 
جور پایین تر مى رویم و بالاتر نمى آییم. مشکل فنى نداریم و 
فوتبال مان رو به نابودى مى رود. فاصله تیم ما با شرایط آرمانى 
بیشتر از گذشته شده و تیم هاى دیگر روند رو به رشدى دارند. 
بازى هاى لیگ برتر را تعطیل کردیم با این بهانه که تیم امید 
نتیجه بگیرد. چرا در فواصل دیگر چنین کارى را نکردیم 
و چرا پشتوانه لازم را ایجاد نکردیم تا تیم ها در نبود برخى 
بازیکنان خواهان تعطیلى مسابقات شوند. این تعطیلى لیگ 
چه نفعى براى ما داشته است. چه سودى براى ما داشته جز 
اینکه بازیکنان خود را از شرایط مسابقه دور کردیم و سطح 
کیفى لیگ را پایین تر آوردیم. دست آخر هم که با شکست 
تاریخى مقابل هنگ کنگ حذف شدیم. یک نسل دیگر را 
با این برنامه ریزى غیرحرفه اى از بین بردیم و باید افسوس 
بخوریم چون تصمیم هاى غلط و نابه جایى گرفته شده است. 
انتخاب آدم ها براى هدایت تیم ملى امید یا دیگر سمت هاى 
ملى و باشگاهى بر اساس چه متر، ملاك و معیارى است؟ با 
احترام به کادرفنى تیم ملى امید ولى باید بپذیرم ملاکى براى 

انتخاب وجود ندارد. 

مرتضى فنونى زاده، پیشکسوت پرسپولیس 
و کارشناس فوتبال در خصوص برد شاگردان 
گل محمدى در لیگ قهرمانان آسیا مقابل تیم 

الدحیل صحبت کرد. 
نظر شما در مورد برترى پرسپولیس در 

خانه الدحیل قطر چیست؟
 یکى از بهترین بازى هاى خارج از خانه 
پرسپولیس را در سال هاى اخیر در لیگ 
قهرمانان آسیا دیدیم. الدحیل در حضور 
تماشاگران خودى و با این همه هزینه که کرده 
بود تا ستاره هاى مطرح فوتبال دنیا را جذب 
کند، اما هیچ حرفى براى گفتن نداشت. در 
15 دقیقه اول پرسپولیس تیم برتر بود در 15

دقیقه دوم الدحیل زورش را زد و به جایى نرسید 
و 15 دقیقه آخر این نیمه بازى برابر بود. در نیمه 
دوم باز تمام و کمال در اختیار پرسپولیس بود و 
حتى اگر علیرضا بیرانوند هم درون زمین نبود 
باز هم تیم قطرى گلى نمى زد. بیرانوند اصلا 
زمین نخورد و الدحیل بعد از اینکه دروازه اش 
باز شد هم نتوانست صاحب موقعیتى شود. 
شانس هم آورد که فقط یک گل خورد و بیش از 
این دروازه اش باز نشد. امید عالیشاه بدون شک 
بهترین بازیکن زمین بود و  جاى تعجب دارد که 
دلیل بازى نکردن این بازیکن آماده برابر النصر 
چه بود؟ او در دفاع و حمله به طور کامل موثر بود 

و خستگى ناپذیر در خدمت تیم بود.
شاگردان یحیى مقابل النصر نمایش 

خوبى نداشتند!
 در بازى با النصر بیش از اندازه حریف را بزرگ 
کرده بودند و این موضوع بر روند تیم تأثیر 
منفى گذاشت. پرسپولیس 10 درصد بازى 
با الدحیل را مقابل النصر انجام داد و باز هم 
به خاطر مصدومیت مهدى ترابى و اخراج میلاد 
سرلک که باعث شد تا تیم 10 نفره شود نتیجه 
را به حریف واگذار کرد. در بازى با الدحیل 
در غیاب وحید امیرى، میلاد سرلک و مهدى 
ترابى، یک بازى کاملا برتر را دیدیم و بازیکنان 
ذخیره خیلى مؤثر بودند. پرسپولیس یک تیم 
کامل است و حتى بدون مهاجم هدف هم 
مى تواند برابر رقبا نتیجه بگیرد. حالا که تیم به 
جدول برگشته باید خود را آماده دو بازى مهم با 

استقلال تاجیکستان کند. 

حمید درخشان 
کارشناس فوتبال 

مرتضى فنونى زاده: 
پرسپولیس بهترین 

بازى  خود را به 
نمایش گذاشت 

در جریان جشن قهرمانى 
ش  پو گلسا مت  و مقا تیم 
یزد، کاپیتان این تیم اقدام 
م  نجا ا ى  نگیز ا تحسین بر
داد. وى  با هوادارى که دچار 
معلولیت ذهنى بود، روبه روى 
دیده گان صدها مرد و زن 

هوادار گلسا حاضر شد.

نانت  باشگاه  عروسک   
عروسک  حمله  به دلیل 
باشگاه رن دچار مصدومیت 
شد! چهره نمادین کارتونى 
باشگاه نانت یک قنارى 
زردرنگ است که از روى نام 
مستعار باشگاه نانت طراحى 

شده است.

گل  که   لیشاه  عا مید  ا
حساس خود را به تور 
دروازه الدحیل چسباند 
بعد از این گل در حالى که 
از خوشحالى فریاد مى زد، 
مشت خود را گره کرد تا 
یکبار دیگر توانایى خود را 

نشان داده باشد.

ت
شــ
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بهنام ابوالقاسم پور: پرسپولیس به جدول مسابقات بازگشت

همایون شاهرخى:  شک ندارم فوتبال مان بدتر از این مى شود

سابق  بازیکن  ابوالقاسم پور،  بهنام 
پرسپولیس درباره برد این تیم مقابل الدحیل 
در لیگ قهرمانان آسیا اظهار کرد: پرسپولیس 
مقابل الدحیل بازى خوبى را انجام داد و 
مستحق پیروزى بود و خدا را شکر این تیم 
مزد تلاش خود را در این بازى به دست 
آورد. او ادامه داد: در نیمه دوم توپ بیشتر 
روى دروازه تیم قطرى بود و به نظرم این 
الدحیل زیاد قوى نبود و پرسپولیس در بازى 
برگشت هم این تیم را شکست خواهد داد. 
بازیکنان بازى خوبى مقابل الدحیل انجام 

دادند و توانستند 3 امتیاز با ارزش را کسب 
کنند و همین باعث شد به جدول مسابقات 
بازگردند. بازیکن سابق پرسپولیس درباره 
عدم گلزنى مهاجمان در این دیدار بیان کرد: 
امیدوارم این مشکل هرچه زودتر حل شود 
زیرا در درازمدت به ضرر پرسپولیس خواهد 
بود. البته خط دفاع هم در این دیدار اشتباه 
نداشت و در نیمه دوم هم توپى روى دروازه 
پرسپولیس نیامد. ابوالقاسم پور درباره اینکه آیا 
پرسپولیس شانس صعود از این گروه را دارد؟ 
عنوان کرد: هنوز چهار بازى تا پایان مسابقات 

گروهى باقى مانده و زود است بخواهیم درباره 
تیم هاى صعودکننده صحبت کنیم اما اگر 
پرسپولیس در بازى برگشت مقابل النصر 
نتیجه خوبى را کسب کند شانس صعود از این 
گروه را خواهد داشت. او افزود: پرسپولیس 
باید بتواند در بازى هاى خانگى امتیازات 
لازم را کسب کند تا شانس صعود از این 
گروه را داشته باشد. البته چمن ورزشگاه 
آزادى هم باید کیفیت لازم را داشته باشد و 
مانند بازى مقابل النصر نباشد. بازیکن سابق 
پرسپولیس درباره از سرگیرى رقابت هاى لیگ 

برتر و مصاف این تیم مقابل گل گهر سیرجان 
در هفته هفتم گفت: وقفه اى که در لیگ 
افتاد باعث شد تیم ها از نظر بدنى افت کنند. 
متاسفانه تیم ملى امید نتوانست در بازى هاى 
آسیایى نتیجه لازم را بگیرد و همین باعث 
شد تیم ها ضرر کنند. به نظر مى رسد از این 
پس هم مسابقات با فشردگى پیگیرى شود 
و تیم ها باید برنامه ریزى بهترى داشته باشند. 
پرسپولیس بازى سختى مقابل گل گهر دارد 
و باید مراقب باشد از نظر بدنى افت نکند تا 
همچنان در بالاى جدول حضور داشته باشد.

همایون شاهرخى، مربى سابق تیم ملى 
فوتبال ایران، معتقد است با روندى که در 
فدراسیون فوتبال در جریان است، آینده 

روشنى براى این رشته ورزشى وجود ندارد. 
  تیم امید 

همایون شاهرخى در گفت وگو با ایسنا، 
درخصوص عملکرد تیم ملى فوتبال امید ایران 
در مسابقات آسیایى هانگژو اظهار کرد: عملکرد 
تیم ملى همین بود که دیدیم. پایان بسیار بدى 
داشت که آنقدر واضح و مشخص است، نیازى 

به کارشناسى ندارد. 
  دوراندیشى

این کارشناس فوتبال درباره اینکه تیم ملى 
برخلاف اغلب تیم هاى حاضر در این مسابقات 
با بازیکنان جوان تر به هانگژو اعزام نشد، گفت: 
این یعنى در فوتبال ما دوراندیشى وجود 
ندارد. اغلب تیم هاى آسیا با بازیکنان زیر 18

سال در این مسابقات شرکت کردند که نشان 
مى دهد از چند سال جلوتر به دنبال ساختن 
تیم ملى بزرگسال  کشورشان هستند. وقتى 
ایران موفق شد تایلند را شکست بدهد بسیارى 

بلیت تدارك دیده بودند تا به چین بروند و 
سهمى در این اتفاق داشته باشند! او ادامه داد: 
اگر هنگ کنگ هم برنده مى شد، مدعوین 
فدراسیون فوتبال براى تماشاى بازى مرحله 
بعدى و گرفتن پاداش بیشتر هم مى شد. 
خیلى از چیزها باید درست شود چون ما براى 
یادآورى موفقیت ها فقط به چندین سال قبل 
رجوع مى کنیم و با رویاهایى که داریم فکر 

مى کنیم که خیلى خوب هستیم. 
  تعطیلى لیگ برتر 

شاهرخى با اشاره به تعطیلى مسابقات 
لیگ برتر اضافه کرد: حقیقت فوتبال ما این 
است و شک ندارم که از این بدتر هم مى شود. 
وقتى رقابت هاى باشگاهى تعطیل مى شود تا 
بازیکنان به آنجا بروند و بعد هم چنین نتیجه اى 
به دست مى آورند، واقعا آدم نمى داند چه 

بگوید. 
  مقایسه 

کارشناس فوتبال درباره اینکه طى چند 
وقت اخیر فوتبال ایران با کشورهاى سرشناس 
قاره آسیا مانند عربستان سعودى مقایسه 

مى شود، بیان داشت: در این مورد ضرب المثلى 
هست که مى گوید سالى که نکوست از بهارش 
پیداست. ما اصلا نباید خودمان را با عربستان 
مقایسه کنیم. فوتبال و فرهنگ ما از آن ها 
جلوتر بود و دلیل اینکه الان به آن ها نگاه 
مى کنیم، نتیجه ضعف مدیریتى ماست. همه 
چیز پول نیست بلکه تفکر در کنار پول است. 
باید تفکرى باشد که این پول را به درستى خرج 
کنید. باید یک فکر درست براى راهبرد فوتبال 
داشته باشیم که آینده را بسازیم. در حال حاضر 
با توجه به مسئولان فعلى فدراسیون فوتبال، 
هیچ آینده روشنى نمى بینم. مثلا میانگین 
سنى تیم ملى فوتبال ما الان 29 سال است، 
اگر آن ها بروند که قطعا هم باید بروند، آن زمان 
چه پشتوانه اى داریم که به تیم ملى بزرگسالان 
برود؟ پشتوانه ما الان همین تیمى است که به 

هنگ کنگ باخت!.
  انتقادات 

مربى سابق تیم ملى فوتبال ایران درباره 
انتقادات پیرامون انتخاب رضا عنایتى به عنوان 
سرمربى تیم ملى امید عنوان کرد: در مورد 

اشخاص صحبت نمى کنم ولى منطق انتخاب 
هر سرمربى در فوتبال این است که باید یک 
کمیته فنى تشکیل شود. کمیته فنى باید 
از کسانى انتخاب شود که بى طرف و بدون 
احتیاج به مسائل مالى مانند قاضى هاى سالم 
خود راى باشند. متاسفانه چون فدراسیون هاى 
ما دوست دارند تمام مسائل به آن ها ختم شود، 
خودشان در نهایت تصمیم مى گیرند. شاهرخى 
اضافه کرد: اینجا دو اتفاق مى افتد که اگر تیم 
برنده شود، مى گویند انتخاب ما بوده اما اگر 
بازنده شوند مى گویند کى بود، کى بود، من 
نبودم! کمیته فنى باید بدون احتیاج به میز 
و صندلى در فدراسیون فوتبال سرمربیان را 
انتخاب کند اما با این وضعیت، در فدراسیون 
فوتبال چنین چیزى امکان پذیر نیست. نظرم 
این است که خانه از پاى بست ویران است، اگر 
همه چیز سر جاى خود بود که چنین اتفاقاتى 
در فوتبال ما اتفاق نمى افتاد. وقتى انتخابات 
قائل به یک فرد باشد این طور است که پس از 
عدم نتیجه گیرى مى گوید من گفتم، شما چرا 

قبول کردید؟

فدراسیون عربستان حمایت کرد؛ فدراسیون ایران سکوت
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